
Interpelácia č. 134/2016   
 
10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
Ing. Gore: 
Chcem sa spýtať v akom štádiu spracovania je taký koncepčný strategický materiál na 
riešenie rómskej otázky.  
 
PhDr. Čižmár: 
Otázky týkajúce sa rómskej problematiky sú riešené na úrovni mesta, na úrovni jednotlivých 
oddelení a predpokladám, že v najbližšom období keďže je naplánované stretnutie s novým 
vedením úradu splnomocnenca, budú najprv predmetom rokovaní s úradom splnomocnenca 
až následne môžu byť prijaté nejaké konkrétne kroky, ktoré môžu byť napr. aj súčasťou 
koncepcie.  
 
Ing. Gore: 
Predpokladám, že máte nejakú predstavu o tom, že ako to chcete riešiť, čo chcete dať na stôl 
pri stretnutí so splnomocnencom, lebo rovnako aj toto je hlavný cieľ pre volebné obdobie 
vášho programu. Venovanie osobitnej pozornosti v spolupráci so splnomocnencom vlády SR 
pre rómske komunity v oblasti riešenia tzv. rómskej otázky na úrovni mesta. Pán primátor, 
koľkokrát ste sa stretli  v priebehu tých dvoch rokov so splnomocnencom vlády pre rómske 
komunity? 
 
PhDr. Čižmár: 
Stretli sme sa dvakrát, bolo to s pôvodným splnomocnencom, to zn. už odídeným 
splnomocnencom. A keďže sme v bode interpelácie a otázky by sa mali týkať úradu ako 
takého a vy radi tu citujete z môjho volebného programu, tak dovoľte zopár citácie aj z vášho 
volebného programu. Nebude teraz číslovať body ale napr. ako zaujímavosti, neuhrádzanie 
osobnej spotreby občanov mesta z mestských prostriedkov, ukončenie nájmu dlhodobých 
dlžníkov v mestských bytoch v centre mesta, neprijímanie uznesení bez prerokovania 
problematiky v komisiách, elektronické aukcie pri nákupe tovarov a služieb s cenou 
prevyšujúcou 1700 €, elektronické dražby pri predaji majetku s cenou prevyšujúcou 1700 € so 
zverejnením minimálne v jednom tlačenom médiu. Demokratické, slobodné a necenzurované 
diskusné fórum na mestskej internetovej stránke. Zriadenie mestského informačného 
a propagačného centra. Takýchto bodov potom ak budete mať záujem, môžem prečítať 
viacero.  
 
Ing. Gore: 
Pán primátor, ja nečítam, ja sa len pýtam. Interpelácie poslancov sú na to, aby sa pýtali 
poslanci mestského zastupiteľstva, čo ich zaujíma. Nedostávam odpovede, veď dobre, ak 
takýmto spôsobom chcete reagovať alebo odpovedať, môžete, ja proti tomu nič nemám. Len 
dvakrát ste sa stretli, tak už bolo nejaké rokovanie, už nejaké myšlienky,  nejaký koncept 
riešenia tohto stavu by mal byť, že preto sa pýtam, 2 roky uplynuli nedostali sme žiadny 
materiál. Pokiaľ sa dobre pamätám na 1. riadnom zastupiteľstve niekedy začiatkom roka 2015 
som takúto požiadavku vzniesol. Aj na iné strategické materiály doteraz nebolo nič pripravené 
okrem PHSR.  
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 12.12.2016 


